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ZAPISNIK 
S 32. SJEDNICE VMO POTOK 

 
32. sjednica VMO Potok održana je 19.10.2021. (utorak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Marsel Gović, član VMO 
-     Emil Viola, član VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Izvješće o realiziranom programu Dan MO Potok. 
3. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je vijećnike o obilasku terena s predstavnicama Odjela 
za komunalni sustav i Čistoće u vezi mogućnosti realizacije predloženih komunalnih prioriteta MO 
Potok za 2022. godinu:  
 
     Zaključak 
 

 15. listopada izvršen je obilazak terena kako bi se na licu mjesta donijela procjena 
mogućnosti za sljedeće prijedloge:    
 

 Sadnja stabala (lipe) na zelenoj površini između ulice Nikole Tesle i Cambierieve 
ulice (istočno od kućnog broja 6) – utvrđeno je da ima mjesta samo za jedno stablo, 
jer je dio terena na kojem je nekad bilo više stabala lipe pretvoren u parking.  
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 Uklanjanje panjeva i sadnja nova 2 stabla (umjesto posječenih zbog oštećenosti) u 

kortilu između Ulica Nikole Cara i Zdenka Petranovića – prijedlog je prihvaćen. 
 

 Sadnja zelenila u što većem broju na cijelom području MO Potok  
-  nadopunjavanje zelenila (stabala ili grmova) prema prijedlogu struke na postojeću 
poziciju u sredini ulice Nikole Cara kako bi se oblikovao i uredio prostor 
- uređenje zelene površine između ulica Potok i 1. maja – orezivanje gusto zaraslog 
zelenila, učvršćenje zida iznad klupa da se spriječi odron zemlje, farbanje ograde uz 
stepenice 
 

 OGU za komunalni sustav će dostaviti prijedlog s cjenikom pojedinih stavki. 
 

 Vijeće je nezadovoljno viđenim stanjem, jer je cijeli prostor MO Potok devastiran i 
djeluje zapušteno, iako se radi o praktički centu Grada.  U proteklih nekoliko godina 
je uklonjeno puno stabala, a nisu posađena nova, postojeća stabla se ne orezuju i 
djeluju neuredno, nema planskog uređenje zelenila.  
 

 Problem bi trebalo riješiti donošenjem cjelovitog plana sadnje i održavanja zelenila 
od strane Odjela za komunalni sustav, a Vijeće MO Potok će nastojati raditi na 
ozelenjavanju prostora u okviru svojih mogućnosti.  

 
AD 2 
 
Vijeće je jednoglasno prihvatilo Izvješće o realiziranom programu Dani MO. 
 
      Zaključak: 
 

 Ovogodišnji program Dan MO zbog važećih epidemioloških mjera za ograničavanje 
okupljanja radi sprječavanja prijenosa bolesti COVID-19,  nije mogao biti realiziran u 
planiranom obliku (druženje s građanima uz kulturno-umjetnički program). 
 

 Uz suglasnost Odjela za mjesnu samoupravu program je promijenjen i realiziran uz 
sljedeće aktivnosti: 
 
- Turnir u briškuli i trešeti (u dvorani MO Kozala koja zadovoljava epidemiološke 

uvjete). Sudjelovalo je 16 igrača, svim učesnicima su podijeljene zahvalnice za 
sudjelovanje, a tri najbolja para nagrađena su medaljama i prigodnim poklonima 

 
- Akcija besplatnog mjerenja šećera u krvi i tlaka – održana je na otvorenom ispred 

dvorane MO u Parku dr. Frančiškovića. Odazvalo se 26 građana. 
 

 Za realizaciju programa je utrošeno ukupno 996,88 kn. 
 
AD 3 
 

 Nije bilo prijedloga za raspravu 
 
 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
  


